



As natural as you can get!



Nature One Dairy Infant Formula 奥纯冠婴儿配方奶粉

Nature One Dairy – Australian Owned
www.natureonedairy.com



Breast milk is best for babies. Nature One Dairy Origin Infant Formula Range contains all the essential ingredient your babies need. It is scientifically formulated with 5 nucleotides, GOS, inositol and lutein, to support the growth and development of your little ones.

母乳为宝宝喂哺的最佳选择。**奥纯冠婴儿配方奶粉**系列包含各种婴儿必需营养成分。特别添加了5种核苷酸，肌醇，叶黄素，帮助妈妈为宝宝搭建健康的体魄。我们的婴儿配方奶粉旨在提供所有宝宝的营养需要。

奥纯冠婴儿配方奶粉一段和二段中特别添加了以下营养素：

Nucleotides 核苷酸

Nucleotides which have beneficial effects on early infant growth, small intestinal growth and development, intestinal microflora and immune function.

核苷酸是宝宝早期成长发育的重要营养成分，有益于宝宝小肠和免疫系统的发育。

Lutein 叶黄素

Numerous studies have identified lutein to be essential components for eye health, it helps to protect important cells in the eyes by filtering out damaging light and protecting against oxidative damage.

科学研究表明叶黄素是宝宝视力发育的重要成分，帮助宝宝保护重要眼球结构免受光害与氧化。

GOS 低聚半乳糖

Galacto-Oligosaccharides are a prebiotic and stimulate the growth and/or activity of beneficial bacteria in the colon.

益生元低聚半乳糖促进宝宝肠道内益生菌生长，有助于提高宝宝肠胃消化吸收能力。

奥纯冠婴儿配方奶粉三段精心为1岁以上幼儿配制，特含叶黄素和益生元成分。每一杯三段配方奶中为宝宝提供：

✔ 50% of a toddlers Recommended Daily Intake of Vitamin B12 which is needed to make blood cells and for the normal function of the nervous and immune system

✔ 维生素B12（占50%幼儿每日所需营养素参考值）：有助于神经和免疫系统正常发育。

✔ 45% of a toddlers RDI of Vitamin D3 which contributes to normal absorption of calcium and maintaining the normal function of the immune system

✔ 维生素D3（占45%幼儿每日所需营养素参考值）：有助于钙吸收与免疫系统正常发育。

✔ 26% of a toddlers RDI of Calcium which is required for the normal development of bones and teeth as well as the normal function of digestive enzymes.

✔ 钙元素（占26%幼儿每日所需营养素参考值）：有助于宝宝骨骼与牙齿发育以及消化系统发育。

✔ 35% of a toddlers RDI of Iron which has a role in the process of cell division and the formation of red blood cells. It is also needed for normal oxygen transport in the body and contributes to normal cognitive function.

✔ 铁元素（占35%幼儿每日所需营养素参考值）：参与血红蛋白及各种酶的合成，促进生长发育，在血液中起运输氧和营养物质的作用。有助于宝宝认知功能的正常发育。